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ROČNÍK :II/14 



 
Vážení spoluobčané ! 

Tak jak nás příroda namlsala příslibem brzkého příchodu jara, tak nám začátek druhého 
čtvrtletí připomněl, že ,,není všechno zlato co se třpytí „ a kouř z komínů stoupal někde ještě 
v květnu. Celý tento půlrok však byl výjimečný minimem srážek, přestože v některých 
oblastech republiky se lidé potýkali s místními záplavami, u nás jsme se koukali do studní 
jestli je v nich ještě dost vody.  Je namístě tedy uvažovat o posílení veřejných zdrojů podzemní 
vody v obci. Jedna z mála akcí uplynulého období, které nepřálo počasí byla  okrsková soutěž 
hasičů která se letos konala u nás, i přesto si našla své diváky. Na druhé straně při 
odpoledním koncertu  na pouti byl sál v hostinci vyhledávaným místem k ochlazení. Na období 
prázdnin a dovolených, Vám všem přeji co nejméně extrémních výkyvů počasí,  příjemně 
prožité  dovolené a chvíle volna s Vašimi blízkými .       
           Starosta 

 

 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 27.5. 2014 

 

 Zastupitelstvo obce projednalo odpověď firmy Vojenské lesy a statky na žádost obce o převod 

komunikací v lokalitě Kášovice a  jednomyslně souhlasí s vypracováním posudku na cenu  pozemků 

p.č.1873/3 a p.č.1871/6. o které by měla obec zájem, protože se jedná o přístupové cesty 

k nemovitostem občanů obce. 

 Zastupitelstvo obce projednalo  žádost MS  na přičlenění pozemku p.č. 501 do Honitby Řepeč. 

Zastupitelstvo obce jednomyslně rozhodlo, že s ohledem na návrh firmy Gerimo bude rozhodnutí 

odloženo až do vyjasnění situace u sporných hraničních pozemků. 

 Zastupitelstvo obce projednalo žádost Asociace rodičů a přátel postižených dětí o finanční příspěvek 

a  žádost odmítlo. 

 Zastupitelstvo obce projednalo žádost  Skautského oddílu v Opařanech o finanční příspěvek a 

jednomyslně rozhodlo o poskytnutí příspěvku ve výši 10 000 Kč,- 

 Zastupitelstvo obce projednalo studii zastavitelnosti prostoru nad toaletami v hostinci od firmy 

ARNET a  jednomyslně rozhodlo, že pro vysokou finanční náročnost nebude zatím vybudování bytové 

jednotky realizováno.  

 Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo předávací protokol na opravu místní 

komunikace Řepeč – Kášovice . Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo vícepráce na 

opravě místních komunikací, které provedla firma Vialit Soběslav. Zastupitelstvo obce jednomyslně 

souhlasí s jejich proplacením ve výši 172 000 Kč,- bez DPH. 

 Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo finanční dar ve výši 10 000 Kč,- k prvním 

narozeninám Lucie Drunecké  čp.99.   



 Zastupitelstvo obce projednalo návrh na stanovení maximální částky, kterou nabídne Obec Řepeč za 

nemovitost čp. 28 v případě nucené dražby. Rozhodnutí bylo odročeno, nejprve bude vedeno jednání 

s p. Hronem, důvodu zmapování celkového počtu vedených exekučních řízení. 

 Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo předložený návrh na dělení pozemků 

v lokalitě Na Loučkách. 

 Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o přidělení dotace z Programu obnovy venkova ve 

výši 150 000 Kč,- na opravu místní komunikace Řepeč – Kášovice. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o termínu návštěvy hodnotící komise  

Vesnice roku 2014 – čtvrtek 5.6.2014. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o změně odměňování členů zastupitelstev obcí platné 

od 1.1.2014, s tím že o případných změnách ve výši odměn pro jednotlivé zastupitele bude 

rozhodnuto na dalším zasedání ZO. 

Zastupitelstvo obce pověřilo předsedu stavebního a pořádkového výboru prověřením lokalit na něž 

upozornilo MS jako možný výskyt černých skládek a předložením zprávy s návrhem na řešení na 

příštím zasedání ZO.   

 

� některé body jednání  ze zastupitelstva obce ze dne 24.6. 2014 

 
Zastupitelstvo obce projednalo a  schválilo Závěrečný účet obce Řepeč za rok 2013, včetně Zprávy o 

kontrole hospodaření obce za rok 2013 s výrokem bez výhrad.  Obec za loňský rok hospodařila 

s příjmy v celkové výši 6 343 773 Kč,- v souhrnu všech výdajů utratila 4 992 789 Kč,-. Hospodaření 

obce  skončilo tedy kladným saldem + 1 350 983 Kč,-. Celková hodnota movitého i nemovitého 

majetku obce činila na konci roku 2013, 22 358 894 Kč,-. 

 Zastupitelstvo obce projednalo a jednomyslně schválilo účetní závěrku obce Řepeč za rok 2013. 

 Zastupitelstvo obce  schválilo žádost MS  na přičlenění pozemku p.č. 501 do Honitby Řepeč. Jako 

podmínka souhlasného vyjádření bylo stanoveno kladné  rozhodnutí Valné hromady HS Řepeč – 

Kášovice o navýšení nájemného o 1 100 Kč,- ( tj. 100 Kč/ha za pozemek p.č.501 ) a  každoroční převod 

této částky na účet obce Řepeč, po dobu trvání nájemní smlouvy na honitbu. 

Zastupitelstvo obce  projednalo a jednomyslně schválilo, že počet členů zastupitelstva obce Řepeč 

volených v podzimních komunálních volbách na období 2014-2018 bude 7. 

 Zastupitelstvo obce   schválilo odměnu ve výši 5 000 Kč,- pro účetní obce p. Jarmilu Kapříkovou. 

Změna v odměňování členů zastupitelstva byla odložena až na rozhodnutí nově zvoleného 

zastupitelstva . 

 Zastupitelstvo obce projednalo zprávu stavebního a pořádkového výboru o možném výskytu černých 

skládek v katastru obce. Protože se žádná z lokalit nevyskytuje na obecních pozemcích pověřuje 

zastupitelstvo obce předsedu pořádkového výboru informováním dotčených vlastníků nemovitostí.   

 Zastupitelstvo obce  zamítlo odkup komunikací od VLS .  



 Zastupitelstvo obce schválilo záměr na směnu  části pozemku p.č.128/23 v majetku obce Řepeč s 

částí pozemku pod chodníkem p.č.122 a p.č.120. v majetku Tomáše Hořejšího Řepeč čp.14. 

 Zastupitelstvo obce projednalo návrhy na úpravu místního programu obnovy venkova pro období 

2014 – 2018. – vybudování víceúčelového hřiště, vybudování  nového veřejně přístupného zdroje 

vody, rekonstrukce místních komunikací, rekonstrukce rozvodů veřejného osvětlení a rozhlasu, 

opravy fasády místního hostince, údržba  stromových alejí kolem MK. 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí informaci o akceptaci žádosti o dotaci na komplexní zateplení  

objektu prodejny smíšeného zboží . 

 

� Ze života v obci 

 

3. května – okrsková soutěž hasičů 
 

11. května – setkání s občany pomáhajícími se zimní údržbou komunikací 
 
29. května – na návesní kapli bylo instalováno automatické ovládání zvonu a 
nové LED osvětlení. Zvonění je nastaveno na 12:00 a 18:00 hod. 
 
30.května  - slavnostní zakončení povinné školní docházky žáků 9. třídy 
 ZŠ Opařany, hudba –MIDI 
 
8. června – pouť,  hudba Doubravanka  
 
21. června – dětské soutěžní odpoledne, pořadatel ČSŽ 
 

� Odpadové hospodářství 

 
V souvislosti s připravovanou novelizací zákona o odpadech, která má začít platit od nového 
roku a která má za cíl snížit množství odpadu ukládaného na skládky a rozšířit separaci 
odpadů, nás čeká zvýšení nákladů na rozšíření počtu sběrných nádob na separovaný odpad a 
velmi pravděpodobně se zvýší i částka za uložení 1 tuny odpadu na skládku. To jsou věci 
které můžeme konstatovat, ale nemůžeme je víceméně ovlivnit. Co  však ovlivňovat můžeme 
a to každý z nás, je kvalita vypouštěných odpadních vod do kanalizace. Na jaře jsme nabídli 
vlastníkům nemovitostí akci na vývoz jímek. Ze 100 čísel popisných, která v obci jsou 
evidována se přihlásilo 12 zájemců a pokud k nim připočteme nemovitosti s vlastní ČOV 
jedná se cca o 20 %  z celkové počtu. Pevně doufáme, že ještě i další vlastníci nemovitostí 
pravidelně likvidují obsah ze svých septiků, ale i přesto není odpadní voda protékající nádrží 
na návsi  v příliš dobré kvalitě. A protože nechceme čekat na to až nás navštíví pracovníci 
ČIŽP, zahájili jsme jednání s odborem vodního hospodářství o dalších možných krocích. Jako 
první bude změna smluv s vlastníky nemovitostí o připojení na kanalizaci, kde bude 
diverzifikována částka za odpadní vody v závislosti na druhu použitého předčištění. 
Na závěr si dovolíme ještě jednou osvětlit, že záměr vybudování sedimentační nádrže u 
potoka, nezbaví vlastníky nemovitostí povinnosti zajistit předčištění vypouštěných odpadních 



vod  v souladu se zákonem, to znamená že stávající septiky a ČOV budou v provozu i po jeho 
vybudování . 
 
K ukládání posečené trávy a hnoje od drobnochovatelů je po konzultaci a souhlasu od vedení 
Zemědělského družstva možno využívat jak kompostu na poli tak hnojiště v objektech. Do 
objektů je však možno ukládat tyto odpady pouze v pracovní době a po informování a 
souhlasu zodpovědných pracovníků ZD ( paní Hořejší, pan Kovář ). Další možností je 
samozřejmě využití sběrného dvora v Opařanech. Všechny další lokality kam byl dosud tento 
odpad ukládán jsou tedy z hlediska zákona nepřípustnými.  

 
� Obecní lesy 

 
Nejvíce prací se v uplynulém období  provádělo právě na pozemku p.č.501 ( Stříteř ),  kde se 
vybíraly vzrostlé stromy z podrostu, který je však již místy dost vysoký, takže tyto práce jsou 
náročné na přesnost. Myslíme, že tento zásah se vcelku podařil a potřeba dozalesnění 
vytěžených prostor nebude příliš velká. Kvalita prací v těchto porostech ovlivňuje z valné 
míry výnosnost lesního hospodářství, pokud se nám povede při těžbě zachovat zajištěný 
porost, jsou pak minimální náklad na zalesňování, ochranu před škůdci a zvěří.    V létě se 
jako tradičně budeme věnovat pěstebním pracem a monitorováním a likvidací ložisek 
kůrovce. Součástí   lesního hospodářství jsou i lesní cesty do nichž se průběžně investuje a 
jejichž stav můžeme označit za dobré. O cestách se zde zmiňuji proto, že poté co nám bylo 
oznámeno, že státní podnik VLS nám cesty které vlastní, nemůže předat bezúplatně, ale pouze 
odprodat, nechali jsme si vypracovat předběžný odhad nákladů na odkoupení a následnou 
úpravu jejich povrchu. Protože se do těchto majetků 50 let téměř nic neinvestovalo a některé 
pozemky se nachází dokonce mimo současnou komunikaci, rozhodlo se zastupitelstvo od 
tohoto záměru odstoupit . 

  

� Komunální volby 

 
 

Jak jste již někteří jistě zaznamenali, vyhlásil pan prezident termín letošních komunálních 

voleb na 10. a 11. října. První povinností která z toho vyplývá pro stávající zastupitelstva je 

stanovení počtu členů nově voleného zastupitelstva obce a to nejpozději 85 dnů před 

konáním voleb. Do příštího volebního období u nás bude tedy i nadále voleno 7 

zastupitelů. Kdo tedy uvažoval, že by se chtěl v dalších 4 letech podílet na řízení obce a 

jejím dalším směrování je nejvyšší čas aby dospěl ke konečnému rozhodnutí. Začátkem 

měsíce srpna musí být odevzdány kandidátky včetně petičních archů. Kandidovat může 

každý občan starší 18-ti let s trvalým pobytem v obci a čistým trestním rejstříkem. Věříme, 

že se najde dostatek kandidátů, tak aby voliči měli z čeho vybírat. 

Stejně jako v uplynulých volebních obdobích předpokládáme v červenci uspořádání 

veřejné schůze s občany k představení kandidátů a sběru podpisů na petiční archy. 
 

 



 

Z historie -  1998-2002 

Na základě výsledků komunálních voleb bylo zvoleno do obecního zastupitelstva 7 členů. 

Starosta obce ing. Jiří Štecher, místostarosta Jiří Vozábal, dále zastupitelé, Josef Marek, 

Miloslav Hořejší, Antonín Hořejší, Magdalena Mrzenová a Jana Čítková. Na Obecním úřadě je 

zaměstnána jako účetní na částečný pracovní úvazek Stanislava Kolihová, kterou počátkem 

roku 2001  střídá Jarmila Kaspříková z Opařan. O úklid na OÚ se stará Marcela Marková. 

V obci je na dobré úrovni místní knihovna, což je zásluha především knihovnice  Magdalény 

Mrzenové. 

Od počátku volebního období se zástupci obce snaží získat zpět do majetku obce obecní lesy. 

V současné době lesy užívá podnik Vojenské lesy a statky Horní Planá, jednání o navrácení 

jsou velmi složitá. Jednání je nutno vést s Ministerstvem obrany, Ministerstvem zemědělství, 

Okresním úřadem v Táboře, Katastrálním úřadem, přičemž ochota ze strany současného 

provozovatele lesního hospodářství o vrácení je mizivá. 

Obecní úřad uzavírá smlouvu o údržbě  komunikací v zimním období se ZD Opařany. O svozu 

komunálního odpadu je uzavřena nová smlouva s OÚ Jistebnice a MÚ Milevsko. Obec má 

k 1.2.1999 celkem 243 trvale hlášených obyvatel. 

V tomto roce bylo dosaženo historického úspěchu oddílem kopané TJ Řepeč, jehož mužstvo 

mužů postoupilo do 1. A třídy  v Jihočeském kraji. Podařilo se odkoupit objekt prodejny 

potravin v obci od OD Jednota Tábor za cenu 750 000 Kč,- a nájemní smlouva na její 

provozování byly uzavřena se slečnou Hanou Matějčkovou z Drhovic. Taktéž byly uzavřena 

nová nájemní smlouvy na část pohostinství s Tomášem Mikšovským čp. 56, pohostinství od té 

doby funguje velice dobře což dokládá účast mnoha lidí na zábavách a plesech. 

6. července 1999 v odpoledních hodinách zasáhlo obec ničivé krupobití. Z nebe padaly kusy 

ledu o velikosti tenisových míčků a ničily vše kam dopadly. V obci byla zničena většina střech.  

Zástupci obce vyčlenili prostory pro odvoz zničených krytin a zprostředkovali prohlídky 

zástupcům pojišťoven , kteří na místě odhadli škody  a pojistné částky ihned vypláceli. Bylo 

tak umožněno občanům ihned zahájit opravy. 

Zima 1999 – 2000 byla velice krutá, v listopadu napadlo mnoho sněhu. Silnice u Kášovic je 

často zaváta, několik dní se do Tábora jezdí přes Opařany, kde se daří udržet průjezdnost. 


